

أسمنت القصيم

بيان صحفي Press Release

١٤-٠٨-٢٠٢٥ م

أسمنت القصيم
Qassim Cement



Qassim Cement announces the signing of a contract with Sinoma International Engineering for the project of establishing a fourth production line at its plant site in Buraydah city, with a production capacity of 10,000 TPD.

تعلن أسمنت القصيم عن توقيع عقد مع شركة سينوما انترناشونال انجينييرينغ لمشروع إنشاء خط إنتاج رابع في مصنع الشركة في مدينة بريدة بطاقة إنتاجية ١٠,٠٠٠ طن/يوم.



Qassim Cement Company (QCC) is pleased to announce the signing of a contract with Sinoma International Engineering for the establishment of its fourth production line at the company's existing plant site in Buraydah City. The new line will have a production capacity of 10,000 TPD. The total contract value amounts to USD 298 million.

On this occasion, Eng. Omar Al-Omar, CEO & Board Member of QCC, emphasized that the project is designed to replace certain outdated, low-efficiency production lines by incorporating the latest technological advancements in the field.

This initiative aligns with the Kingdom's objectives to enhance energy efficiency and promote environmental sustainability. He further stated that the project aims to optimize the utilization of the existing plant infrastructure and marks a pivotal contribution to the company's sustainable growth strategy focused on maximizing shareholder value, meeting domestic demand, and diversifying product offerings in accordance with Saudi's Vision 2030.

Eng. AlOmar concluded by extending his sincere gratitude for the unwavering support received from the Ministry of Energy, the Ministry of Industry and Mineral Resources, Ministry of Environment, Water & Agriculture and all governmental entities that facilitate and empower the industrial sector across the Kingdom.

يسر أسمنت القصيم أن تعلن عن توقيع عقد مع شركة سينوما انترناشونال انجينييرينغ لإنشاء خط الإنتاج الرابع في مصنع الشركة بمدينة بريدة بطاقة إنتاجية تبلغ ١٠,٠٠٠ طن/يوم وفقاً لأحدث التقنيات المتطورة في مجال صناعة الأسمنت بقيمة ٢٩٨ مليون دولار أمريكي.

بهذه المناسبة، أكد سعادة المهندس / عمر بن عبدالله العمر، الرئيس التنفيذي وعضو مجلس الإدارة شركة أسمنت القصيم، أن المشروع يهدف إلى إحلال خط إنتاج جديد ومتطور محل الخطوط القديمة ذات الكفاءة الأقل، وذلك عبر استخدام أحدث ما توصلت إليه التقنية في هذا المجال، مما يسهم في تحقيق مستهدفات المملكة لرفع كفاءة استغلال الطاقة وحماية البيئة، إضافة إلى رفع مستوى أتمتة العمليات الإنتاجية. وأضاف سعادته، أن المشروع يأتي لتعزيز الاستفادة من البنية التحتية للمصنع الحالي، ويُعتبر إضافة نوعية لاستراتيجية النمو المستدام التي تتبعها الشركة، والتي تسعى لتعزيز العوائد لمساهميها، بالإضافة إلى تلبية الطلب المحلي وتنويع المنتجات بما يتوافق مع رؤية المملكة ٢٠٣٠م.

واختتم سعادته تصريحه، بالتعبير عن عميق شكره وتقديره للدعم اللامحدود الذي حظيت به الشركة والقطاع بوجه عام من الدولة - حفظها الله - ممثلةً بوزارة الطاقة، ووزارة الصناعة والثروة المعدنية، ووزارة البيئة والمياه والزراعة، وكافة الجهات الحكومية الداعمة والممكنة لقطاع الصناعة في المملكة.